
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

17. 8. 2020 

Přítomni (fyzicky nebo online přes MS Teams): Matyska, Veselý, Dostál, Kvizdová, 

Kohoutková, Zeman, Janovič, Holub, Rebok, Regner, Plesník, Opálka, Krejčí 

Omluveni: Dostál, Bartošek, Vičar 

 

1. Zprávy z uplynulých týdnů 

− V minulém týdnu proběhlo druhé kolo výběrového řízení na vedoucího DIS: byl vybrán 

kandidát, do konce týdne proběhne negociační rozhovor ředitele s vybraným 

uchazečem.   

− Další kolegium ředitele se bude konat v pondělí 24. 8. 

− Ředitel ustanovil Krizový štáb ÚVT COVID ve složení M. Veselý, ředitel, Š. Kvizdová, 

J. Kohoutková, A. Dohnalová, J. Vojtová, I. Krejčí. Cílem je domluva na preciznějších 

postupech ohledně covid-19, dále bude ustanoven COVID koordinátor, který bude 

uvádět do praxe nařízení KŠ. Dnes od 13:30 hod. se bude konat první jednání štábu. 

− M. Veselý informuje, že žádosti CEITEC ohledně přebírání aktivit CŘS bylo vyhověno. 

− Na 5. 10. je plánován report ředitele o stavu přípravy výběru nového personálně-

ekonomického systému na poradě vedení MU. 

− Farmaceutická fakulta – převzetí v IT oblasti proběhlo úspěšně, dále bude již běžný 

provoz (focení, rozšíření pokrytí wifi,..). Je vypsáno výběrové řízení na tajemníka 

PharmF. Probíhá komunikace s výzkumnými skupinami (P. Holub). Probíhá 

nasazování e-kanceláře (viz dále – DIS).  

 

2. Refresh IT Komunity 

− F. Janovič informuje o tématech pro schůzky s vedoucími CIT; prezentuje cíle IT 

komunity a její plánovanou organizaci. Je potřeba definovat všechny odborné sekce 

přes celou IT komunitu včetně jejich garantů (domluva Filipa s divizními vedoucími). V 

plánu je také diskuse materiálu s vedoucími CIT a jejich spolupráce na finalizaci 

celého dokumentu. 

 

3. Strategie univerzitní pošty 

− F. Janovič dále informuje o konceptním materiálu s návrhem kroků řešení pošty pro 

MU. 

− Cílem je posílit robustnost s využitím centrálního řešení Office 365, kontrolou 

odchozích zpráv na Gateway MUNI, včetně limitování přesměrování zpráv na 

soukromé adresy.  

− V plánu je diskuze technických řešení a uživatelských dopadů s vedoucími CIT 

během září a příprava podkladů pro jednání na Radě pro IT do konce roku. 



  

 

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice připomíná požadavky na investiční aktivity a centralizované neinvestiční 

prostředky 2021 (INV, NEI a stavby) a výhled do 2030 – doplnit do 31. 8. (podklady 

jsou na SP). 

 

− DIS: 

• PharmF – pokračuje nasazování agend e-kanceláře (INET) a školení uživatelů. Je 

potřeba vytvořit záznamy činností zpracování OÚ v registru GDPR – dojedná DIS 

s dr. Myslivečkem, pověřeným tajemníkem. 

• O víkendu proběhl upgrade operačního systému centrálního DB serveru Oracle 

(data INETu, Magionu a dalších systémů). J. Kohoutková vyslovuje poděkování J. 

Ocelkovi za přípravu a úspěšný průběh. 

 

− DITS: 

• RemSig – proběhlo druhé kolo testování podepisování virtuálním tokenem v MS 

Windows (verze RemSig 1.0), pro zájemce je token k dispozici. K 1. 9. bude k 

dispozici RemSig 2.0, tj. virtuální token pro hromadné nasazení (podpora DITS, 

oddělení TPUS). Souběžně probíhá jednání s CA PostSignum o zřízení interní 

mobilní CA na MU (aby žadatelé o certifikát nemuseli navštěvovat Českou poštu). 

Předpoklad uzavření smlouvy také k 1. 9. (podpora DIS, oddělení KPK). 

• F. Janovič informuje o pozvánce ze strany Odboru strategického rozvoje a 

spolupráce Magistrátu statutárního města Brna ke Kulatému stolu v oblasti Smart 

Cities. 

 

− DITI: 

• Proběhla finalizace smluv na wifi s SKM. 

 

− DKSD: 

• Kyberbezpečnostní situace na MU je stabilní, očekává se další vlna útoků 

v souvislosti se situací kolem COVID-19. 

 

− P. Holub informuje o vyplacení odměn za výzkumnou činnost v rámci Motivačního 

programu ÚVT.  

− F. Opálka informuje, že byla zveřejněna anglická verze Výroční zprávy ÚVT. Ředitel 

vyslovuje poděkování týmu, který ji připravil. 

− M. Vičar zaslal kolegiu přehled příspěvků v médiích za dvě témata ÚVT: COVID-19 a 

Caverdock (J. Filipovič – ve spolupráci s prof. Damborským), 3D tisk na ZŠ a SŠ (K. 

Malinka – spolupráce s Y Soft a PedF MU). 

 

 

https://www.ics.muni.cz/media/3250154/ics_annual_report_2019.pdf


  

5. Informace z projektové podpory 

− V Portále byla založena stránka projektové podpory ÚVT s informacemi o aktuálně 

otevřených výzvách k podávání projektů a dalšími aktualitami relevantními pro Ústav. 

Postupně bude rozšířeno o další informace. 

 

6. Informace z personalistiky 

− K 1. 8. 2020 nastoupili do pracovního poměru Bc. Matúš Raček a Bc. Lukáš Sadlek 

(CSIRT/DKSD). 

− K 31. 7. 2020 ukončil pracovní poměr Ing. Benjamin Král (CSIRT/DKSD). 

Zapsala:                          Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                         ředitel ÚVT MU   

https://portal.muni.cz/uvt/administrativa-a-provoz/projektova-podpora/projektova-podpora-uvt

